
u . . V. .... . j . » . . . 
" ' » ...-. 
U J >(J fi. 

De staatssecretaris van volksgezondheid en 
milieuhygiëne heeft 12 september 1977 aan 
de- gedeputeerde staten der provinciën, en 
de landdrost van de Zuidelijke IJsseilmcer-

. polders over do invoering van de Wet am
bulancevervoer de volgende brief geschre
ven. 

'In mijn brief van 14 juli 1S77, nr. 45641, 
DG Vgz/P8, inzake richtlijnen ambulance
vervoer, hub ik u medegedeeld dat ik u 
nader zou berichten over dû invoering van 
de nog niet in working getreden artikelen 
van de Wet ambulancevervoer en van het 
Eisenbesluit ambulancevervoer. 

De Commissie uitvoering Wet ambulance
vervoer heeft mij daarover inmiddels geadvi
seerd. Mede op grond van ueze, orvangs 
aan mij uitgebrachte, adviezen heb ik het 
volgende besloten. 

1. De nog niet in werking getreden artike
len van de Wet en het Eisenoesluit ambu

lancevervoer zullen in fasen worden nge-
.voerd. 

2. Er wordt naar gestreefd per 1 januari 
1978 in werking to laten treden de artikelen 
8, eerste en derde lid, 9, 10, 11, 12, 13 en 
14 van ce wet, zodat u in de eerste maanden 
van 1973 de procedure van de behandeling 
van aanvragen om een vergunning tot het 
verrichten van ambulancevervoer in gang 
kunt zetten. 

Als kader voor de toetsing van aanvragen 
om een vergunning gelden de door u op te 
stellen paraatheidsregelen op grond van 
artikel 4, derde lid, het door u te ontwerpen 
spreidingsplan op grond van artikel 4, vierdo 
lid, onderdeel a, alsmede het Eisenbesluit 
ambulancevervoer, zoals het inmiddels is ge
publiceerd (Stb. 1976. 414). 

Ik bevorder dat artikel 12 van het E,sen-
besluit per 1 januari 1978 in werking treedt. 
Op basis van dit artikel zal. in overleg met 
de minister van verkeer en waterstaat, de 
keuringsinstantie worden aangewezen die 
belast zal worden met de keuring van ambu
lance-auto's. Voorts ligt het in het voorne
men binnenkort nadere eisen op grond van 
het Eisenbesluit vast te stellen. Deze nadere 
eisen zulion voorshands uitsluitend botrek-
king hebben op uitvoering, inrichting en uit
rusting van ambulance-auto's on niet op de 
opleiding van ambulancepersoneel. Te uwer 
informatie diene dat ik op 26 juli 1977 een 
commissie heb ingesteld die zal advise-en 
over een te ontwikkelen applicatie- of om
scholingscursus ten behoeve van het ver
pleegkundig personeel bij ambulancedien
sten en over een te ontwikkelen opleiding 
voor het niet-verpleegkundig ambulanceper
soneel. 

Mede op grond van adviezen van deze 
„Commissie bijscholing en opleiding ambu
lancepersoneel" zal oezien worden weike na
dere eisen gesteld moeten worden aan de 
opleiding van ambulancepersoneel. 

3. Het streven is er op gericht per 1 juli 
1973 artikel 2, eerste lid, onderdeel a. van 
de wet in werking te laten treden. Ook be
vorder ik dat op 1 juli 1978 het Eisenbesluit 
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4. Omdat in veel geh • .'on neg geen cen
trale posten zijn ..- ;o ••• ld en por 1 juli 1978 
waarschijnlijk ook nog niet zeilen zijn inge
steld, is, m overeenstemming met de advie
zen van do Commisa o uitvoering Wet ambu
lancevervoer, besloten artikel 2. eerste lid, 
onderdeel b en het r.vecdo lid op een later 
tijdstip in werking te c.ccri treden dan onder
deel a van het eorsto lid, en wel per 1 juli 
1979. Daarbij word: er van uitgegaan dat 
per genoemde datum do gemeenten in alle 
ooor provinciale staten op grond van artikei 
4, tweede lid, aangewezen gebieden een 
gemeenschappelijke regeling voor de cen
trale post hebben gotroffen en cat alle cen
trale posten dan funct onoren. Ook artikel 
7, eerste en tweede lid v^n de wet en arti
kel 19 van het Eisenbesluit ambulancever-
voor, in welke artikolon word; verondersteld 
dat de centrale posten functioneren, zullen 
per 1 juli 1979 m working treden. 

Ten slotte moge ik u mededelen dat de 
Commissie uitvoering Wet ambulancever
voer, de door de commissie ingestelde werk
groepen en het secretariaat var, de commis
sie gaarne bere.d zijn u van advies te die
nen over de Uitvoer.m van ce wet, met name 
over het opération,'.! scron van het wettelijk 
vergunningenstelsel on daarmee samenhan
gende aspecten, zoals bijvoorbeeld inrich
ting, en eventueel standaardisatie van for
mulieren voor de aanvrage om een vergun
ning tot hot verrichten van ambulancever
voer en aan vergunn r,y_-r\ te verbinden be
perkingen en/of voorschriften. Deze materie 
vormt thans onderwerp van bespreking in 
do Werkgroep richtli non van de Commissie 
uitvoering Wet ambulancevervoer. Commis
sie en werkgroepen hebben mede tot taak 
de uitvoering Vun de Wet amaulanoevervoer 
op landelijk niveau te begeleiden. ZIJ zul
len, evenals de goneoskundig inspecteur 
van de volksgezondheid m uw provincie, 
graag op de hocijtu /.orden gesteld van de 
voortgang van de werkzaamheden met be
trekking tot de ultvooi ng van ce wet en van 
de proolcmcn c o zich daarbij kunnen voor
doen. 

Afschrift van deze brief zend ik aan de 
voorzitter van de Vasto commissie voor de 
volksgezondheid van de Tweede Kamer eer 
Staten-Generaal, do Federatie v^n Neder
landse organisa:.- - . ir net personenver
voer, de Koninklijko Nederlandse vereniging 
van transportondernemingen, de Vereniging 
van GG- en GD-cr-, .:••.•• -i. het Nederlandse 
Rode Kruis, de Na! jnole ziekenhuisraad, 
de Vereniging var Ned« rlandse Gemeenten, 
de Vereniging va.-, Nederlandse ziekenfond
sen, de Kontakt jmm . • : r lelijke organi
saties van z,ijkte!- • '• nv< rzokeraars, ce Zie
kenfondsraad, het Contraal orgaan zieken
huistarieven, de ; • . : • nst voor wegver-
toer, co Centrale directie PTT, de hoofd-
inspecteur van de '. - (ozondheid en do 
Provinciale radon v< or do volksgezondheid'. 

Do VNG heeft 19 september 1977 de minis
ter van cultuur, recreatie en maatschappelijk 
werk als reactie op de discussienota arto-
theken-kunstuitloen de volgende brief gezon
den: 

'in vervolg op onze brief van 21 juni 19/7 
en het eerste oriënterende cverleg op 25 
augustus 1977 tussen een delegatie van uw 
ministerie en onze Vereniging gover, wij 
hlerondor ons standpunt ton aanzien van uw 
m januari 1977 uitgebrachte Discussienota 
artotheek-kunstuitleen. 

1. Algemeen 

De nota moet werden gezien als een uitvoe
ringshandeling ten aanzien van de door het 
parlement aangenomen motie van de heer 
J. Worrel dd. 24 november 1976. waarbij de 
regering is u,tgenod;gd voor 1 maart 1977 de 
voorwaaroen en criteria bekend te maken 
voor de subsidiering van artotheken, met 
gelijktijdige openbaarmaking van voorwaar
den en criteria waaronder BKR-work in deze 
artotheken, op uitleenbasis, plaats kan vin
den. In ait licht bezien is verklaarbaar dat 
de nota voorstellen doet voor een gedetail
leerde rijksbijdrageregeling voor deze ene 
voorziening. 

Vooral vanuit het oogpunt van algemeen 
welzijns- en kunstbeleid hebben wij evenwel 
tegen de hier voorgestelde landelijke rege
ling van instell,ngen voor kunstuitieen en 
artotheken enige principiële bedenkingen. 
Artotheken en instellingen van kunstuit

ieen hebben op zich een lokale of regionale 
reikwijdte. Ten aanzien van deze instellingen 
— hun functie, positie en wijze van werken 
— vindt thans in allerlei verband een leven
dige gedachtenwisseling plaats. De menings
vorming hierover is nog lang niet uitge
kristalliseerd, hetgeen bij een relatief nieuwe 
voorziening ook niet te verwachten is. 

Experimenten in verschillende richtingen 
zijn derhalve gewenst. Hierbij zijn naast de 
instellingen zelf de lagere overheden als 
moest direct betrokkenen aan te merken; 
niet alleen omdat het om een lokale/regio
nale voorziening gaat maar tevens omdat ZIJ 
de belangrijkste subsidiënten hiervan zijn. 

Zij blijven dit óók wanneer het Rijk zijn 
aandeel in de bekostiging bij de uitvoering 
van deze nota verhoogt. Het rijksaandeel 
betreft immers alleen de kosten van huur-
vergoeding aan de kunstenaars. Lagere over
heden, in het bijzonder gemeenten, blijven 
belast met de organisatie- en exploitatie
kosten. Een sterke sturing van de ontwikke
ling op dit terrein vanuit het landelijk niveau 
in een bepaalde richting door het stellen 
van vrij zware subsidie- en bijdragevoorwaar-
cen is in deze situatie niet gewenst. 

Wanneer door het Rijk landelijke uniforme 
regels worden voorgesteld, cl,ent de nood
zaak ervan per geval duidelijk gemaakt te 
worden. Dit gebeurt in de nota te weinig. 
De situatie is fundamenteel verschillend ten 
opzichte van voorzieningen, die uitgekristal
liseerd zijn en hun waarde en functie al lang 
bewezen hebben. 

Er oient een relatie te zijn tussen de be-
leidsinvloed die het Rijk zich vi ia deze 
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geling toemcet on het aandeel in ce bekosti
ging dat het Rijk op zich wil nemen. 
Het is de vraag of hier van zulk een even

wicht sprake is. Een zekere terughoudend
heid van ri jkswege is verder van belang, 
omdat thans onvoidoence zekerheid is over 
de toekomstige f inanciële mogeli jkheden 
van het Rijk op dit terrein. 
Vele van dezo bezwaren kunnen worden 

weggenomen wanneer de hier voorgestelde 
r i jksregeling met alleen m naam een voorlo
pig karakter draagt, f lexibel is en met in feite 
ingrijpende wijzigingen in de bestaande be
stuurli jke organisatie op dit terre,n (onder 
andere in de relatie tussen provincie en 
gemeenten) met zich brengt. 

2. Do verdel ing van verantwoordel i jkheden 
en taken tussen provincie en gemeenten, 
zoals die in de nota on uw brief van 27 
mei 1977 wordt geschetst 

De nota stelt als uitgangspunt dat In de toe
komst de verantwoordel i jkheid voor de 
kunstu.tleen geheel ten laste van de provin
cie moet komen. 

In uw brief van 27 mei 1977 en het ge
sprek van 25 augustus 1977 is deze uitspraak 
gemit igeerd: de nota spreek zich met uit over 
de taakverdeling tussen de lagere over
heden, alleen de huidige taak van net Rijk 
— zorgen voor do bekostiging ter verwer
ving van kunstwerken — wordt door het 
Rijk naar de provincie overgebracht. Aldus 
kri jgt de provincie een algemeen coördine
rende taak. 

De voorgestelde r i jksbi jdrageregel ing voor 
artotheken en kunstuit leen bli jkt aldus al
leen de provincie ten goedo te komen; ten 
behoeve van deze coördinerende taak van 
de provincie worden haar ook extra f inan
ciële stuurmiddelen gegeven. 

Wij bepleiten het volgende alternatief. 

Zoals wij in onze reactie op de Nota kunst 
en kunstbeleid hebben aangegeven, menen 
wij dat de verzorgingsfunctie — de oprich
ting, het beheer en de bekostiging van de 
instel l ingen — zoveel mogelijk een zaak van 
de gemeenten of samenwerkende gemeenten 
dient te zin en dat de provincie vooral een 
stimulerende en coördinerende rol beeft. 

Wij gaan derhalve meer uit van bestuur
lijke criteria — wat is het specif ieke karak
ter van beide overheidslagen — dan van 
doelmatigheids- en schaalcriteria, hetgeen 
In de onderhavige nota worct gedaan. 

Een directe instandhoudmgs- en bekost i
gende taak van de provincie is onzes inziens 
alleen daar gewenst waar (groepen van) 
gemeenten de provincie hier uitdrukkeli jk om 
vragen. 

Voor deze st imulerende en ordenende taak 
en de zorg voor een evenwichtige spreiding 
is niet nodig dat de provincie steeds zelf 
de artotheken en instellingen voor kunstuit
leen op basis van oen rijksbijdrageregeling 
mede bekostigt. 

Het financiële stuurmiddel gaat bij deze 
coördinatie door de provincie well icht te 
sterk overheersen en de ordening kan te 
snel een dwingend karakter kri jgen, het
geen zeker op dit, nog in ontwikkel ing zijn
de, terrein ongewenst is. 

De hiervoren door ons gedane voorstel len 
sluiten ook het beste aan bij de bestaande 
situatie: vele provincies beperken zich tot 

deze stimulerende, ordenende taak en laten 
de zorg voor de instandhouding en bekosti
ging van de voorzieningen aan (samenwer
kende) gemeenten over, terwijl enkele an
dere provincies in overleg met co gemeen
ten ook de zorg voor de instandhouding 
en bekostiging op zich hebben genomen. 

Verder wijzen WIJ u in dit verband op het 
volgende. 

De onderhavige nota is in belangrijke mate 
te beschouwen als een uitvoeringsmaatregel 
ten aanzien van de Nota kunst en kunstbe
leid. Bij de behandeling van deze nota in de 
betreffende Kamercommissie is onder an
dere door het indienen van daartoe strek
kende moties bezwaar gemaakt tegen uitvoe
ring van die onderdelen van de nota, die 
in het overleg tussen regering en parle
ment duideli jk van controversiële aarc zijn 
gebleken, vóór de parlementa,re behandeling 
van de ontwerp-kadorwet welzijn en het 
wetsontwerp reorganisatie binnenlands be
stuur. Do taakverdeling tussen provincie 
en gemeenten was in dit beraad een van ue 
onderwerpen waarover nog geen overeen
stemming werd bereikt. 

Door bekende omstandigheden zijn deze 
moties niet meer behandeld, tviet de be
treffende moties, in het bijzonder de motie-
De Boer (pari. stuk 13.981, nr. 12), hebt u 
zich bij brief van 28 maart 1S77 aan oe 
voorzitter van de Tweede Kamer in belang
rijke mate eens verklaard. 

Om al deze redenen zijn wij van mening 
dat de voorgestelde ri jksbijdrageregeling die 
gemeenten en provincies ten goede moet ko
men, die thans geheel of grotendeels voor 
de instandhouding en bekostiging van deze 
instell ingen zorgdragen. ZIJ mag met ais 
instrument gehanteerd worden om bepaalde, 
nog in discussie zijnde, bestuurlijke struc
turen door te voeren. 

3. De relatie met de Rijksbijdrageregeling 
sociaal-cultureel werk en de Wet op het 
openbare bibl iotheekwerk 

Er is onzes inziens nog een andere reden 
waarom deze regeling een voorlopig karakter 
dient te hebben. Zoals wij in vele andere 
adviezen reeds hebben betoogd, vermindert 
do aanwezigheid van cl ienei afzonderli jke 
ri jksregelingen voor een eigen welz jns- en 
kunstbeleid van de iagero overheid en 
wordt de onderlinge afstemm.ng op lokaal, 
regionaal niveau van het geheel der voor
ziening op elkaar, bemoeili jkt, ledere rege
ling heeft haar eigen procedure en bekosti
gingsvoorschrif ten, alsmede haar eigen 
geldstroom. Deze geldstromen zijn niet on
derling verwisselbaar. Een onderl,nge afwe
ging van hot belang van de verschil lende 
voorzieningen op lokaal, regionaal niveau is 
pas goed mogelijk bij brede bijdragerege
lingen die grotere terreinen van beleid om-
vatton. Hier ZIJ vooral gedacht aan do ko
mende Rijksbijdrageregeling sociaal-cultu
reel werk en co Wet op het openbare bi
bl iotheekwerk. Dezo wet heeft in dit verband 
het voordeel dat zij wol in de taakverdeling 
tussen provincie en gemeenten het primaat 
verleent aan samenwerkende gemeenten. De 
verzorging én do ondersteuning van do bi
bl iotheekvoorziening in kleinere gemeenten 
geschieden vanwege de provincies, tenzij 
doze gemeenten er de voorkeur aan geven 
met andere gemeenten samen te werken. 

De mogeli jkheid van inpassing van een 
regeling voor instellingen van kunstuitleen 

] on artotheken in meer brede regelingen moet 
naar onze mening op korte termijn worden 

I onderzocht. 

4. De relatie met de Beeldendc-kunstenaars-
regeling (BKR) 

i 
.Ver, kan zeggen dat bij de Uitvoering van 

; de motie-Worrel in de nota, aan do motio 
| een zeer enge interpretatie is gegeven: arto

theken d,e BKR-werk u,tienen, komen voort
aan wel voor r i jksvergoeding in aanmerk,ng. 

j cech alleen voor zover ze anders dan krach-
: tens de BKR verkregen werk uitlenen. De 
, subsidiewaarde van LO reeds via co BKR 
j tor beschikking gestelde kunstwetken wordt 

in mindering gebracht op C<3 uit te betalen 
subsid,o. 

Ook oe afwijzing van do koppeling van het 
maximale subsidiebedrag uitsluitend aan hot 
aantal abonnementen wordt gemotiveerd 
door de vrees voor verdere stimulering van 
de BKR. Ven kan zich afvragen of zulk een 
koppeling mot juist ais voordeel hoef; dat 
die artotheken on instell ingen voor kunstuit
leen die b i j kens het grote aantal abonne
menten in een duideli jke behoefte voorzien, 
ook de moeste subsidie ontvangen. 

De vraag of do BKR moet worden terug
gedrongen en hot karakter van een aanvul
lende sociale regeling moet kri jgen, mag mot 
beantwoord worden in een toekomstige re
geling betreffende artotheek en kunstuit leen. 

W I J wil len niet verhelen dat over dit oneer-
werp door gemeentebesturen verschi l lend 
wordt gedacht. Dit is ook met verwonderl i jk. 
Hot gaat h,or met alleen om polit ieke waar
deringskeuzen, maar ook om do taxatie van 
sociale en financiële consequenties van ver
schillende keuzen, welke bij gebrek aan 
voldoende harde gegevens moeil i jk te ma-
kon zijn. Hot betreft hier onder andere: 

- de vraag of artotheken on instell ingen voor 
kunstleen inderdaad unieke mogeli jkhe
den geven om grote groepen van de be
volking te bereiken; 

- de vraag of en de mate waarin extra 
stimulering van do BKR oneerl i jke con
currentie betekent tegenover de kunste
naar, aio geen georu.k maakt van dezo 
regeling. 

In deze situatie zijn, zoals eerder opge
merkt, experimenten m verschi l lende richting 
nod.g. Deze experimenten dienen aan de 
hand van concrete gegevens op deskundige 
wijze te worden geëvalueerd. Zowoi bij de 
vaststell ing van de regeling voor artotheken 
en kunstuitleen als bij do wijziging van de 
BKR. over de bestemming var) het door mid
del van deze regeling verworven kunstwerk, 
d.ent als uitgangspunt te woroen genomen 
dat do instellingen in overleg met 6c betref
fende gemeentebesturen zoveel mogelijk 
vrije keus wordt gelaten. Do betreffende 
ri jksregelingen moeten geen financiële sti
mulansen voor lagere overheden bevatten in 
één van beide richting n. 

In c,t verband mei ken wij ton slotte op 
de gewenstheid van verschil lende soorten 
van experimenten niet alloen voor co lagere 
overheden geldt. Wij vragen ons af of van 
de krachtens de BKR door het Rijk verkre
gen werken niet eon meer creatief gebruik 
kan worden gemaakt dan thans gebeurt. 

5. Do in co nota voorgestelde uitsluit ing 
van de aankoopsubsidierogellng ter, aan-
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zien van bij instell ingen voor kunstuitleon 
en artotheken aangekochte werken 

Deze uitsluiting vinden wij onjuist. Kopers in 
do Kunstuitleon komen dan in een ongeli jke 
positie ten opzichte van kopers in een 
galene. 

De motivering van vermijding van dubbele 
subsidiering gaat niet op omdat het bij de 
subsidieregeling huurvergoecing primair de 
producenten betreft en de ASK-regel ing de 
consumenten. 

Met het vorenstaande hebben wij in hoofd
lijnen ons standpunt gegeven'. 

Do VNG heeft 11 oktober 1977 de minister 
van binnenlandse zaken over illegale buiten
landse zigeuners de volgende brief geschre
ven: 

'Op 19 september j l . heeft de Vereniging 
van Nederlandse Gemeenten naar aanleiding 
van de problemen die gerezen zijn door de 
komst van 450 a 500 zigeuners in Neder
land zich tegenover u bereid verklaard te 
bemiddelen om voor deze zigeuners stand
plaatsen te vinden bij een aantal gemeen
ten, mits vooraf door het Rijk aan do vol
gende voorwaarden zou worden voldaan: 

1. effectieve grensbewaking, opdat het aan
tal van 500 niet zal vermeerderen; 

2. de gemeenten, die bereid gevonden wor
den zigeuners op te nemen, zelf de ter
reinen mogen aanwijzen; 

3. vol ledige vergoeding voor deze gemeen
ten van investeringskosten, exploitat ie
kosten, bi jstand en eventuele schadekos-
ten; 

4. een r i jksopvangcentrum voor zigeuners 
die nà deze 500 toch nog het land pin
nen zouden komen. 

Deze kwestie is op 29 september j l . be
sproken in de Vaste-Kamercommissies voor 
justit ie en voor CRM. Daarna is deze zaak 
besproken in de ministerraad van 30 sep
tember j l . 

Op 3 oktober 1977 heeft het Ministerie 
van Justitie een persbericht doen uitgaan 
van de volgende inhoud: 

,,De regering heeft besloten te doen on
derzooken of aan de op 3 oktober 1977 
illegaal in ons land aanwezige buiten
landse zigeuners verbl i j f kan worden toe
gestaan. Dit geldt uitsluitend voor de
genen die zich op 4, 5 of 6 oktober 1977 
in persoon ter registratie bij een vreem
delingendienst meldden. 
Een vergunning tot verbli j f zal overigens 
eerst kunnen worden verleend nadat pas
sende terreinen zijn gevonden waarop 
de zigeuners standplaats kunnen nemen. 
Registratie in een bepaalde gemeente be
tekent niet dat in die gemeente ook een 
standplaats zal kunnen worden geboden. 
Buitenlandse zigeuners die na 3 oktober 
1977 Nederland wil len binnenkomen of 
zijn binnengekomen en die niet of niet 
meer voldoen aan de bepalingen van de 
Vreemdel ingenwet zullen aan de grens 
v/orden geweigerd dan wel worden te
ruggezonden". 

S
r i .1 (T\ 
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Mede naar aanleid.: ; iaarvan heboen wij j 
verzocht om een • ftelijke mededeling j 

I aan ons er, aan de •. • •- grote gemeenten van 
; het voiiedige besluit van de Ministerraad I 
j én om een uitnoc . j vc ir gezamenlijk 
! overleg over de verd 'O uitvoering. 

Ondanks ons herhaa .: aandringen is aan 
I deze verzoeken tot : , toe nog steeds niet 

voldaan. Dit maakt het ons onmogelijk con
tact op te nemen met gemeenten om in over
leg te zoeken naar de : o i ' je standplaatsen. 

Ge,et op de verwachting c e bij do zigeu
ners is gewekt, d^t na registratie — d;e in
middels grotendeels heeft plaatsgehad — 
standplaateen en verb i jfsvergunningen zul
len worden verstrekt en omdat deze zigeu
ners thans uit een c - int van volksgezond
heid m onhoudbare toestand verkeren in 
Almere, Amsterdam en Utrecht, dringen wij 
er nogmaals met de meeste klem bij u op 

j aan bovenbedoelde bevestiging en uitnodi-
j ging op zeer korte termijn te mogen ontvan-
I 9er>. 

Een afschrift van deze brief hebben WIJ ge
zonden aan uw ambtgenoten van justitie en 
van CRM, alsmede aan de Vaste-Kamer
commissies voor justitio en voor CRM' . 

• u i üiCuI l i u u i . . . . „ _ - , , , , . . , 
. . . _ il S i M w a a 

De regeling inzake de invalidenparkeer-
kaart is na intensief overleg met voornoemde 
Vereniging tot stand gekomen. 

2. Aangezien de regeling inzake de inva-
l idenparkeerkaart de plaatselijke parkeerver
bodsontheff ingen voor invaliden onver,et 
laat, vloeit uit deze regeling met voort da! 
invaliden, die reeds beschikken over een 
plaatselijke ontheffing en die m aanmerking 
komen voor ce nieuwe parkeerkaart, tijde
lijk in het geheel geen ontheffing hebben. 

3. MIJ hebben met betrekking tot de om
vang van de parkeerfacil i teiten die arm de 
invalidenparkeerkaart zijn verbonden, ei I e 
krit ische reacties bereikt, welke echter voor 
een belangrijk gedeelte voortkwamen uit on
voldoende bekendheid met de regeling. Van 
een beperkte strekking van de landell ke 
parkeerkaart is slechts in zoverre sprake, 
dat aan de geboden parkeerfacil i teiten ze
kere, uit een oogpunt van verkeersvei l igheid 
noodzakeli jke grenzen zijn gesteld. 

4. Gezien het antwoord op de vorige vra
gen, behoeft deze vraag, naar het voorkomt, 
geen beantwoording. 

• ' ' " B ' f f l R i "-

Vragen van het Twecde-Kamerlid Van der 
Doef (PvdA) over de invoering van de lan
deli jke parkeerkaart voor invaliden, (inge
zonden 12 september 1977). 

1. Is het waar, dat de invoering van de 
landelijke parkeerkaart voor invaliden ge
paard gaat met grote moeilijkheden? Moeten 
deze worden toegeschreven aan onvoldoen
de overleg tussen Rijk en gemeenten? 

2. Is het waar, dat ten gevolge van deze 
moeil i jkheden sommige invaliden ti jdeli jk in 
het geheel geen parkeerontheffingskaart heb
ben? 

3. Is de minister bekend met gerezen ern
stige bezwaren tegen de beperkte strekking 
van de landelijke parkeerontheffingskaart? 

4. Is de minister bercia: 

a. de Kamer nader te informeren over even
tuele invoeringsproblemen, de oorzaken 
ervan en de maatregelen die mogelijk 
zijn hierin alsnog verbetering te bren
gen? 

b. te bevorderen dat — zo het antwoord 
op vraag 2 positief is — invaliden ti jdeli jk 
niet nog slechter af zijn dan vóór de in
voering van do landelijke kaart? 

c. nader met de Kamer te overleggen óf 
en zo ja, welke verbeteringen zijn aan 
te brengen in de landelijke regeling? 

Antwoord van minister Wcsterterp (verkeer 
en waterstaat). (Ontvangen 2G september 
1977). 

1. Het is mij niet bekend, dat de invoering 
van de iandelijke parkeerkaart voor invaliden 
met grote moeili jkheden gepaard zou gaan. 
Van de zijdo van do gemeenten noch van do 
zijde van de invalidenorganisaties hebben 
mij hieromtrent klachten bereikt. Do Vereni
ging van Nederlandse Gemeenten heeft des- i 
gevraagd medegedeeld dat haar evenmin i 
van moeil i jkheden rond de invoering is ge
bleken. 

2 november 1977 

Het Nederlands congres voor openbare ge-
zondheidsregeling organiseert op 2 novem
ber a.s. een congres met als onderwerp; 
'Alcoholgebruik en -misbruik'. 

Piaats: Jaarbeurscongres- en vergadercen
trum, Jaarbeursplein, Utrecht. 

inl ichtingen: Nederlands congres voor opon-
i bare gezondheidsregeling, 's-Gravenhage, 
J telefoon 070- 24 45 75. 

5 november 1977 

11e congres van het Genootschap onze taai. 

Onderwerp: 'Belgisch-Nederlandse samen
werking op het gebied van de Nederlandse 
taal en letterkunde'. 

Plaats: Turfschip, Breda. 

De toegangspri js bedraagt met koff iemaal-
tijd ƒ15 ,—, zonder koffiemaalti jd ƒ2,50. 

Toegangskaarten kunnen worden besteld 
door overmaking van het verschuldigde be
drag op postrekeningnummer 181661 t.n.v. 
penningmeester Genootscnap onze taal te 
Leiden. 

17 november 1977 

ANWB-recreat iestudiedag 1977 in het Jaar
beurscongres- en vergadercentrum te 
Utrecht. 

Onderwerp: 'Voorl icht ing, interpretatie en 
educatie in do openluchtrecreatie'. 

Inlichtingen: ANWB, afdeling recréât,o, 
Wassenaarseweg 220, postous 2200, 's-Gra
venhage, telefoon 070 - 26 44 2G. 

17 en 10 maart 1978 

Culturele raad Dordrecht organiseert in sa
menwerking met de Vereniging van Neder
landse Gemeenten en de Culturele raad 
Zuid-Holland een congres met als thema: 
'Organisatiemodellen voor het gemeenteli jk 
cultuurbeleid' . 

Inlichtingen: gemeente Dordrecht, bureau 
voorl icht ing. Telefoon 073 - 30 0ÛÛ, toestel 
2181/2184. 
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